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Lončar za RTS: Spremamo se za najgori scenario 

Ministar zdravlja u tehničkoj vladi Zlatibor Lončar izjavio je nakon sastanka sa direktorima kovid bolnica 

da se u tim zdravstvenim ustanovama nalazi 727 pacijenata. Navodi da je privremena bolnica u 

beogradskoj Areni primila prve pacijente i napominje da je poštovanje mera pitanje lične odgovornosti. 

Zlatibor Lončar je rekao za RTS da se u kovid bolnicama leči 727 pacijenata, a pre nešto manje od deset 

dana imali smo 275 pacijenata. 

"I dalje ima mesta, ali smo se opredelili za strategiju da kada dođemo u kovid sistemu do 60-70 

procenata popunjenosti, prelazimo na kapacitete privremenih bolnica. Juče smo otvorili privremenu 

bolnicu u Beogradu. U njoj ima 14-15 pacijenata. Nećemo ići da popunimo sve kovid kapacitete. Uvek se 

spremamo za najgori scenario koji može da se desi", naveo je Lončar. 

Ističe da Beograd mora da bude spreman ako se naglo poveća broj pacijenata iz unutrašnjosti Srbije. 

Navodi da oni koji imaju lakšu sliku idu u privremene bolnice, a oni sa srednjom ili teškom slikom ostaće 

na bolničkom lečenju, i da to važi za celu Srbiju. 

"Postojaće satna veza svih koji rade u celoj Srbiji, i oko lečenja i upućivanja pacijenata i oko dalje 

organizacije", istakao je Lončar. 

Navodi da radovi na izgradnji dve kovid bolnice, u Batajnici i Kruševcu, napreduju dobro. 

"Treba organizovati rad, nabaviti lekove, opremu, organizovati ishranu. Ogroman posao na tome radimo 

da bi to profunkcionisalo 1. odnosno 15. decembra u Kruševcu", naveo je Lončar 



 
 

Prema Lončarovim rečima, "Torlakove" vakcine protiv sezonskog gripa ima, a dodatne isporuke vakcine 

biće u četvrtak – 25.000 doza u svim domovima zdravlja, a krajem nedelje 50.000. 

"Nikad veći obuhvat vakcinacije nismo imali, ali to je dobro da se ne sudare korona i virusne infekcije", 

naveo je Lončar. 

Za epidemijsku situaciju navodi da nije dobra, i da se to vidi po brojevima. 

"Imali smo iste ili slične mere kada smo imali dobre rezultate. To znači da smo se opustili. Ne želimo 

nikom da pretimo i da se igramo mačke i miša. Ovo je lična odgovornost. Da pokažemo da se nećemo 

grliti i ljubiti ni s kim ko može da nam prenese virus. 

Ako smo mogli da budemo među prvima u Evropi i ubedljivo prvi u regionu, mislim da ta slika treba da 

ode iz Srbije, da su građani Srbije takvi, a ne da stalno tražimo da zaobiđemo sve mere, da izvaramo 

Krizni štab. Posvetićemo se ovoj većini koja treba da utiče na manjinu", zaključio je Lončar. 

 

 

"Broj nekritičnih kontakata ogroman, manje od trećine zna gde se zarazilo" 

Dr Bogdan Crnokrak, pomoćnik direktora za medicinska pitanja KBC "Bežanijska kosa" kaže za RTS da se 

u toj bolnici nalazi 236 pacijenata i da se broj pregleda utrostručio. Dr Olivera Ostojić, rukovodilac Dečje 

klinike KBC "Dr Dragiša Mišović navodi da su deca koja se leče u toj bolnici u dobrom stanju i da se broj 

ne povećava drastično, ali ukazuje i da je na lečenju petomesečna beba koja je pozitivna na koronavirus. 



 
 

Dr Bogdan Crnokrak, pomoćnik direktora za medicinska pitanja KBC "Bežanijska kosa" kaže za RTS dada 

se pregled u toj ustanovi utrostručio. 

"U stabilnoj fazi koja je bila do pre dve nedelje bilo je 30-40 pregleda u 24 sata, sada ih je preko stotinu. 

Što se tiče broja hospitalizacija one su drastično porasle. U proseku je bilo pet do sedam pacijenata, sada 

ih jeu petak i subotu bilo preko 40 za 24 sata Trenutan broj pacijenata je 236, što je četiri petine naših 

ukupnih kapaciteta", kazao je Crnokrak. 

Na intenzivnoj nezi je, dodaje, 28 pacijenata i to je pun kapacitet te jedinice.  

Dr Olivera Ostojić, rukovodilac Dečje klinike KBC "Dr Dragiša Mišović ističe za RTS da su deca u dobrom 

stanju i da se broj ne povećava drastično. 

"Trenutno je u našoj bolnici sedmoro pacijenata. Za vikend je bilo devetoro. Nema puno dece. Imamo 

dete od pet meseci koje je visoko febrilno koje nije lošeg opšteg stanja, ali je kovid pozitivno i primljeno 

je u bolnicu da se isprati njegovo stanje", istakla je Ostojićeva. 

Na lečenju su, navodi, deca od pet meseci do 18 godina. 

Napominje da se simptomi nisu promenili - simptomi respiratorne infekcije, povišena temperatura, 

digestivni poremećaji, ali u dosta blagom obliku. 

Crnokrak ističe da je dosta ozbiljan problem to što pacijenti najčešće nemaju pojma gde su se zarazili. 

Najstariji pacijent u KBC "Bežanijska kosa" ima 89 godina, najmlađi 20  

Pacijenti najčešće "nemaju pojma gde su se zarazili, tako da je broj nekritičnih kontakata ogroman". 

"Ljudi ne znaju gde idu i sa kim komuniciraju. Oni koji znaju gde su se zarazili, manje od trećine, to su 

obično porodična slavlja. To znači da broj u nekoj jedinici nije presudan, da li će se ljudi zaraziti ili neće", 

navodi Crnokrak. 

Dr Olivera Ostojić ističe da su se deca zaražavala u porodičnom okruženju, a da ima i "školske dece i decu 

iz vrtića, ali nije bilo šireg zaražavanja u školama i vrtićima u kojima su se zarazili. 

"Mislim da je to sjajno organizovano i u vrtićima i školama - higijena, maske i nemamo neki vreći broj 

dece u određenoj ustanovi koja bi biola pozitivna", navela je Ostojićeva. 

Crnokrak ističe da najstariji pacijent u KBC "Bežanijska kosa" ima 89 godina, a da najmlađi jedva 20. 

"Mi sad u ovom trećem naletu koji čekamo, znaćemo koliko je pacijenata dobilo neku komplikaciju. Ovo 

što se sada vidi je vrlo slično kao u prethodna dva pika. Zabrinuti smo zato što se u okruženju događaju 

stvari koje se nisu smele dogoditi. Brine me da li to čeka i nas", navodi Crnkorak. 

Ističe da je lična odgovornost presudna u sprečavanju toga. 

Dr Ostojić navodi da dečja polulacija nije toliko zastupljena. 



 
 

"Od 400 prijema koliko smo imali svi su izlečeni, nemaju komplikacije za sada. Desetoro dece je bilo 

ozbiljno bolesno u jednom trenutku, oni su odlično reagovali na terapijju. Ja sam optimista što se tiče 

dečje populacije. Drugi nalet je bio sa najvećim brojem prijem kod nas", kazala je Ostojićeva. 

Kondicija se teško vraća 

Kondicija se kod određenog broja pacijenata vrlo teško vraća, i kod onih pacijenata koji ranije nisu imali 

određene bolesti. 

"Ne mogu da se vrate onim radnim aktivnostima koji su radili ranije", kaže Crnokrak. 

U KBC "Bežanijska kosa" su, navodi, imali i pacijente koji su dva puta preležali koronu. 

"Problem je tu malo dublji. Mi ne znamo da li su ti pacijenti imali pogoršanje jedne iste infekcije ili novu 

infekciju i to je ono na šta nauka treba da odgovori, kada je pacijent izulečen u potpunosti. To je ono što 

mi ne znamo", kazao je Crnokrak. 

Dr Ostojić navodi da bi roditelj trebalo da odvede dete lekaru kada ima dva do tri dana ima povišenu 

temperaturu sa opštom malaksalošću kod veće dece, a kod manje odbijanje hrane, nerapsoloženost, 

malaksalost sa temepraturom od tri dana. 

"Trebalo bi da odu kod lekara da se napravi osnovna laboratorija, da se možemo orijentisati da li to ide 

ka korona infekciji ili su to uobičajeni virusi", navela je Ostojićeva. 

Crnokrak navodi da je veoma važno da se pacijenti jave u kovid ambulatnu kada se pojave simptomi. 

"Ako ima udruženu bolest treba odmah da ide u ambulantu. Nema čekanja, neće ništa da se promeni", 

kazao je Crnkorak. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

Srđa Janković: Preti nam eksponencijalni rast broja zaraženih 

Imunolog i član Kriznog štaba Srđa Janković kaže za RTS Srbiji preti eksponencijalni rast broja zaraženih 

koronavirusom, ističući da moramo da učinimo sve da ne dođe do toga. 

Srđa Janković je, gostujući u Dnevniku RTS-a, rekao da zabrinjava svaki porast brojeva – i zaraženih i 

preminulih i pacijenata na respiratoru. 

"Najvažnije je sačuvati kontrolu nad tokom epidemije, ograničiti porast broja zaraženih. Pre nego što 

govorimo o pooštravanju, mere koje su na snazi moraju da se sprovedu. Izbegavanje okupljanja, maske, 

distanca, mogu mnogo toga da učine", naveo je član Kriznog štaba. 

Prema njegovim rečima, virus u ovom talasu ima potencijal za veću snagu. 

"Može da traje i nedeljama, cilj je da prolongiramo, da ne bude strm porast, da ne bi zdravstveni sistem 

bio pod udarom", naveo je Srđa Janković. 

Dodao je da Srbiji preti eksponencijalni rast ističući da moramo da učinimo sve da ne dođe do toga. 

Imunolog Dečje klinike u Tiršovoj navodi da već postoji fleksibilna mera da se kolektiv zatvori 

privremeno kada se pojavi širenje korone unutar ustanove, a da li treba ići na širu meru, zavisi od opšteg 

rizika od prenosa. 

"Naglasak je na tome da treba zaustaviti porast, pre svega kontrolisanjem okupljanja, tu možemo mnogo 

da uradimo. U ovom trenutku ne možemo znati unapred ko je sve zaražen", naglasio je Janković. 

Ukazuje da protivnik, koronavirus, jeste nepredvidiv ali da i "mi idemo sa taktičkim znanjem o 

epidemiologiji". 



 
 

 

 

ZABRINJAVAJUĆA OTKRIĆA NAŠIH LEKARA Sada su poznate još 4 POSLEDICE koje korona ostavlja na 

naš organizam 

Poznato je da korona virus oštećuje pluća, međutim, naši lekari su u svojim istraživanjima, ali i iz iskustva 

u sedmomesečnoj borbi sa korona virusom, otkrili da kovid 19 ima još četiri posledice - šlog, zapaljenje 

srčanog mišića, izmenjeno čulo ukusa i oslabljen sluh. 

Posle sedam meseci borebe sa korona virusom naši lekari i sami uviđaju specifičnosti kovida i kako naši 

pacijenti reguju na ovaj virus. Sve češće iznose svoja zapažanja i dele iskustva sa kolegama, a pokrenuli 

su i mnoga istraživanja o uticaju korona virusa na organizam. Tako se došlo do ova 4 nova saznanja. 

Povećao se broj moždanih udara 

Kako ističe dr Marijana Vukićević, neurolog i direktor Specijalne bolnice "Sveti Sava", kovid 19 je sigurno 

uticao i na pojavu moždanih udara jer ako lekari ne otkriju uzrok zbog kojeg je do njega došlo, a vide da 

je pacijent preležao koronu i da ima faktore zapaljenja, jasno je da je šlog zahvatio veliki krvni sud i da 

mogu da ga dovedu u vezu sa kovid infekcijom. 

- Broj slučajeva moždanog udara može samo da se poveća u ovakvim situacijama. Povišena temperatura 

koja traje danima nekada dovodi i do smanjenja količine krvi u organizmu, jer pacijenti često dehidriraju 

i zaborave da piju dovoljno tečnosti. Mnogi su kovid preležali kod kuće, a dobili šlog i dočli su kod nas, ali 

testovi koje smo im mi radili bili su negativni na ovu infekciju. Javljali su se upravo moždani udari za koje 

nismo znali poreklo. Kovid 19 izaziva pojačano zgrušavanje krvi, a možda kod nekih ljudi postoji i neko 

zapaljenje arterija i sklonost ka pojavi šloga - rekla je dr Vukićević za "Politiku". 



 
 

U toku je jedno istraživanje koje lekari ove bolnice rade zajedno sa kolegama iz Kliničkog centra Srbije i 

Vojnomedicinske akademije, sa ciljem da utvrde kakvu su pacijenti lečeni u nekovid ustanovama, a kod 

kojih je korona potvrđena, imali kliničku sliku u toku lečenja, koji su simptomi zabeleženi, kako je 

proteklo lečenje i slično. 

Zapaljenje srčanog mišića 

Docent dr Marija Zdravković, kardiolog i direktorka Kliničko-bolničkog centra "Bežanijska kosa" u 

saradnji sa Medicinskim fakultetom iz Kragujevca radi na istraživanju koje se bavi kovidom 19 i njegovim 

dejstvom na molekularnom nivou. 

Ona i njen tim su otkrili da pacijenti koji su preležali kovid, iako prethodno nisu imali kardiovaskularnih 

problema, prema snimcima sa magnetne rezonce imaju zapaljenje srčanog mišića. 

- Otkriću da je naše istraživanje pokazalo da pacijenti koji imaju teške forme korone na plućima, čak i ako 

nisu imali tegobe sa srcem, na snimanju na magnetnoj rezonanci imaju zapaljenje srčanog mišića - 

otkriva doktorka. 

Kako dodaje, klinički to nisu mogli da detektujemo jer se ti pacijenti nisu žalili na simptome poput 

zamora, a to nisu pokazivale ni analize krvi ni ultrazvučni pregledi. 

- Gušenja koja pacijenti imaju nisu samo u vezi sa plućima koja oštećuje korona, već i sa zapaljenjem 

srčanog mišića. Dešava se da imamo ljude sa koronom koji nemaju promene na plućima ili su im 

minimalne, a da imaju usporenje srčanog rada, aritmije, čak i infarkt na malim krvnim sudovima. 

Zabeleližili smo i preko 15 slučajeva pacijenata koji su dobili emboliju pluća, smrtonosno oboljenje - 

ispričala je doktorka. 

Ljuto i kiselo nisam podnosio, sada mi prijaju! 

Kod pojedinih pacijenata koji su preležali koronu, došlo je i do promene čula mirisa i ukusa, nakon što su 

im se ova čula vratila posle ozdravljenja! 

Oni su nakon infekcije virusom kovid 19 izgubili čulo mirisa i ukusa koje im se vratilo posle nekog 

vremena, ali, po njihovim tvrdnjama, u izmenjenom obliku pa im tako benzin i kafa više ne mirišu isto 

dok je nekim pacijenatima počela da prija ljuta i kisela hrana, iako ove ukuse nije podnosio pre bolesti. 

Do ovih saznanja došli su lekari Klinike za bolesti uha, grla i nosa Kliničkog centra u Nišu, u toku 

sprovođenja velikog ispitivanja o uticaju korone na oštećenje sluha, u sklopu kojeg se ispituje i koliko 

brzo se nakon ozdravljenja pacijentima vratilo čulo mirisa i ukusa. 

Prof. dr Dušan Milisavljević rekao je za “Blic” da je ovakva zapažanja do sada iznelo nekoliko pacijenata, 

ali da se će lekari sa medicinskog aspekta ozbiljno pozabaviti ovim pitanjima i proveriti da li je i u kojoj 

meri došlo do izmene čula mirisa i ukusa. 

- Javili su nam se pacijenti koji koji su preležali koronu i kojima se posle određenog vremenkog perioda 

vratilo čulo mirisa i ukusa, ali je ono po njihovim rečima - izmenjeno - kaže za "Blic" prof. dr Milisavljević. 



 
 

On ističe da je potrebno da se ove promene ispitaju i evidentiraju na medicinski način po standardima 

koji važe u Evropi i Americi, kako bi i rezultati bili međunarono verifikovani i kao takvi pomogli u sticanju 

novih saznanja o korona virusu. 

- Naručićemo posebne mirisne kitove iz Holandije uz pomoću kojih ćemo vršiti ispitivanja da li je nakon 

preležane korone izmenjeno čulo mirisa i ukusa. Da bi se u međunarodnim okvirima publikovao neki rad 

potrebno je da to bude urađeno uskladu sa starndardima Ervope i Amerike. Na kontrolnim pregledima 

pacijenata koji su preležali koronu, pratićemo kome se vratilo čulo mirisa i ukusa, i da li su ta čula 

izmenjena. Za sada se ne radi o velikom broju pacijenata, ali je veoma zanimmljivo to na šta oni ukazuju 

pa se to mora medicinski proveriti - pojašnjava prof. dr Milisavljević. 

Korona slabi sluh 

Isti lekari u KC Niš već duže vreme istražuju i uticaj korona virusa na sluh, a u septembru su objavili 

presek stanja u njihovom dosadašnjem istraživanju iako će oni i dalje nastaviti da prate stanje zaraženih 

kovidom do kraja epidemije. 

- Nema više nikakvih sumnji i nedoumica da virus korona ostavlja posledice i na sluh obolelih. Osećaj za 

miris i ukus, čiji je gubitak odmah po pojavi simptoma dijagnostikovan kod gotovo svih pacijenata 

obolelih od kovida 19, vraća se mnogo sporije nego što bi se očekivalo, a u pojedinim slučajevima ne i u 

potpunosti - rekao je prof. dr Dušan Milisavljević, direktor niške ORL klinike. 

Dr Milisavljević kaže da je kod određenog broja pacijenata došlo do oštećenja i slabljenja slušnog živca 

pa ti pacijenti ne čuju najviše tonove. 

- U dosadašnjem toku istraživanja evidentirali smo slučajeve blagog i srednje teškog slabljenja sluha, i to 

uglavnom na visokim frekvencijama. To znači da je kod tih pacijenata, kojih, na sreću, ipak, nije mnogo, 

oštećen slušni živac i da oni čuju govor sem ako nisu u pitanju najviši tonovi. Isto tako evidentirali smo i 

slučaj dodatnog pada sluha i kod pacijenta koji je koristio slušni aparat - objasnio je Dušan Milisavljević, a 

prenosi "Politika". 

U istraživanju je učestvovalo 75 pacijenata pozitivnih na koronu koji su bili u teškom i srednje teškom 

stanju, duže hospitalizovani u Kovid bolnicama Niškog kliničkog centra. 

Kako je napomenuo dr Milisavljević, veliki broj pacijenata-učesnika istraživanja javio se samoinicijativno 

da učestvuje jer sumnjaju da im je korona poremetila sluh. 

- Planirali smo da ispitivanje i istraživanje obuhvati sto takvih pacijenata, od kojih je 90 odsto mlađe od 

65 godina, a 10 odsto iznad te starosne granice koja, inače, podrazumeva slabljenje sluha zbog godina. A 

naša je odluka da pacijente iz uzorka proveravamo i mesec dana po izlečenju, odnosno odlasku na kućni 

oporavak, jer bismo samo tako mogli da utvrdimo da li štetne promene mogu da imaju trajniji karakter ili 

je reč o privremenim promenama i oštećenjima. Za nas je najbitnije da smo planom istraživanja 

predvideli proveru sluha kod pacijenata koji su lečeni u niškim kovid bolnicama, ali nismo mogli tu da 

stanemo - istakao je dr Milisavljević. 



 
 

 

Kon: Očekujem rekordan broj 

Beograd -- Epidemiološka situacija u Srbiji je nepovoljna i dalje se pogoršava, kaže epidemiolog i član 

Kriznog štaba za borbu protiv kovida 19 Predrag Kon. 

On je rekao i da se razmišlja o pooštravanju mera. 

Kon je za TV Pink naveo da to što je juče bila 341 novozaražena osoba, nije odraz prave situacije i da su 

brojke uvek niže ponedeljkom, a da se već danas biti verovatno novi rekordni brojevi novozaraženih. 

"Očekuje se porast zaraženih ove i sledeće nedelje. Posle toga nadamo se da ćemo uspeti da zaravnimo 

krivu. Povećavaće se i broj onih koji su za hospitalizaciju. To važi za celu Srbiju, najteža situacija je u 

Beogradu", naveo je Kon. 

Upitan da li će biti pooštravanja mera, on je rekao da se o tome razmišlja i da je jasno da se ne može 

sedeti "skrštenih ruku", ako se broj zaraženih bude povećavao. 

Pojašnjava da o aktivnosti virusa najbolje svedoči podatak iz Beograda gde je u jednom danu (24. 

oktobra) bilo 280 pozitivnih pacijenata na virus korona i da je to 54 odsto od ukupnog broja testiranih 

ljudi. 

Napominje da je bilo opština tokom julskog pika gde je čak 80 odsto od broja testiranih bilo pozitivno. 

"Imali smo julski talas i možda ćemo imati nešto bolju situaciju u odnosu na ostatak Evrope. Međutim, 

porast broja obolelih se očekuje i restrikcije će biti neophodne", naveo je Kon. 



 
 

Navodi da deca nisu izvor prenosa zaraze u porodicama, da su i dalje retki slučajevi teške forme kod 

dece, posebno u uzrastu do deset godina. 

Kaže da se povećava broj škola u kojima ima zaražene dece, ali da su to još uvek pojedinačni slučajevi, jer 

sistem koji je uspostavljen u školama dobro funkcioniše - obavezno nošenje maski, distanca, dezinfekcija 

ruku. 

"Virus se najviše prenosu u mestima za zabavu i tu treba najviše da utičemo. Menjaće se zakon jer je 

sankcija, izgleda, neophodna", rekao je epidemiolog. 

Pojašnjava da na takvim mestima jedna zaražena osoba može da inficira više ljudi jer se tokom pevanja 

najviše izlučuje virus. Napominje da u kolektivu gde svi sede i gde se nose maske, održava distanca 

mogućnost prenosa zaraze je samo teoretska. 

"Praksa je pokazala da su maske efikasna zaštita i da štite do 99 odsto ukoliko ih svi nose. Moja 

preporuka za sve je da stave masku čim izađu iz stana i da je skinu samo kada jedu ili piju", naveo je Kon. 

Uvedeni su, kako je rekao, i antigenski (brzi) testovi, gde se rezultati dobijaju za pola sata ili sat. To će 

posebno značiti za domove za negu starih ili bolnice, kako bi sprečilo širenje virusa unutar tako osetljivih 

grupa. 

 

 

U Beogradskoj Areni smešteno 34 pacijenta 

BEOGRAD - U privremenoj kovid bolnici u Beogradskoj areni trenutno se nalazi 34 kovid pacijenata, a za 

24 časa već su tri pacijenta zbog pogoršanja opšteg zdravstvenog stanja prebačeni na Infektivnu kliniku, 

izjavio je potpukovnik doktor Predrag Bogdanović, zdravstveni koordinator te privremene bolnice. 



 
 

Bodganović je za televiziju Prva rekao da je jedan pacijent jutros zbog pogoršanja opšteg stanja i 

pogoršanja disajne funkcije premešten u Infektivnu kliniku, a od juče ujutru do ovog trenutka primljeno 

je 25 pacijenata. 

O pacijentima se brine 15 zdravstvenih radnika, a pacijenti su pod konstantnim zdravstvenim nadzorom i 

leče se po zdravstvenom protokolu za kovid 19. 

Kada je reč o stanju pacijenata koji su smešteni u Areni, oni imaju umereno tešku kliničku sliku, a 

starosna struktura je promenjena u odnosu na prvi talas. 

Sada su pacijenti starije životne dobi, 60, 70, 80, godina, kazao je dr Bogdanović i dodao da će oni u 

Areni biti dve, do tri nedelje, kada odlaze kućama na dalje lečenje koje traje i po nekoliko meseci. 

 

 

TRAŽE NAKNADU ZA PREKOVREMENI RAD: Tužbe zaposlenih u Kliničkom centru Niš 

NEKOLIKO zaposlenih u Kliničkom centru u Nišu podnelo je tužbe za neisplaćena dežurstva i još po 

nekoliko osnova jer su navodno poslednje tri godine oštećeni u proseku po više od pola miliona dinara. 

Zaposleni tvrde da su se na ovaj korak odlučili nakon što je i prvi čovek ove ustanove Zoran Radovanović 

podneo tužbu za neisplaćene dnevnice u iznosu od 300.000 dinara. 

Zaposleni tvrde da im se ne plaća dežurstvo preko 40 radnih sati, a neki od njih, kažu, mesečno odrade i 

do 96 sati prekovremeno. Takođe, tvrde da su "zakinuti" prilikom obračuna zarade kada je reč o radu 

vikendom, a pojedinima nisu platili neiskorišćeni godišnji odmor. 



 
 

- Tužba direktora Radovanovića samo je "prelila čašu". Mnogo su se ogrešili prema nama, jer dok su sebi 

isplaćivali stimulacije mesečno i do milion dinara, nama su zakidali svuda gde su mogli. Ćutali smo jer 

smo znali u kakvom je stanju KC Niš, ali više nećemo jer ne vidimo izlaz iz ove situacije - kaže jedan od 

hirurga koji je već podneo tužbu. 

Predsednik Upravnog odbora KC Niš Milan Petrović kaže da se ovom telu niko zvanično nije obratio i 

tražio da se eventualne greške isprave. 

- Odgovorno tvrdim da je poštovan zakon i da niko nije oštećen. Ukoliko je i bilo propusta postoji način 

za mirno rešavanje sporova, jer u ovom trenutku nisu potrebne tenzije u ovoj ustanovi zbog ozbiljnosti 

situacije - kaže Petrović. 

 


